
مصـوبه شـورا و تیـم شهـرداری،
سفته به جای تضمین بانگی

یکی از مهم ترین بحث های شرایط واگذاری ارائه ضمانت نامه بانگی
به مبلغ 400 میلیون تومان بود که در صورت سقوط برای خرید امتیار

یک تیم دسته دومی مورد استفاده قرار می گرفت.
متاسفانه در همان اول کار شورا با جایگزینی سفته به جای ضمانت

نامه موافقت کرد.
برخی از مطالب نوشته شده در مورد تیم و عدم تحقق بند های
قراردادو این که در مهر ماه قرارداد ملغی و تیم باید تحت پوشش
صاحب اصلی قرار می گرفت در گذشته نوشته شده، از این هفته دو باره

در سایت قرار می گیرد.
نمی دانم چه سری وجود دارد که همه کارهای مربوط به تیم َگر این
کار را انجام نداده و آن کار نشود همه چیز از دست رفتنی می شود،
اصرار می کنند تا تصمیمی موافق میل و رغبت برخی از آقایان اتخاذ

گردد.
در خبر ها آمده بود که شورای شهر در میان آن همه گرفتاری و هجمه
ای که با آن روبرو هست تیم آبی پوشان و وضعیت آن را در اولویت
قرار داده و تصمیمی مبنی بر موافقت با اخذ سفته به جای تضمین
بانگی به مبلغ چهار میلیارد ریال گرفته اند و بدینوسیله خیال

آقایان را از یک تعهد مستحکم و قابل قبول معاف نموده اند .
بهانه برای تصمیم گیری در این رابطه گویا زمان کم مانده به شروع
مسابقات اعلام شده و اعضای محترم شورا نیز احساس مسئولیت در قبال
فوتبال اردبیل نموده و با درخواست باشگاه و شهرداری موافقت کرده

اند.
به نظر می رسد این تصمیم همانند اقدام به واگذاری تصمیمی درست،
اصولی و قابل قبول نمی تواند باشد.سپردن تضمین بانگی به مبلغ
چهار میلیارد ریال از اصول اولیه و لازم و ضروری واگذاری امتیاز
به باشگاه آبی پوشان بوده و شخص مدیر عامل باشگاه در جلسه نهایی
واگذاری بر قبول این شرط تاکید کرده و آن را پذیرفته است. اگر وی
توانایی دادن تضمین بانگی را نداشته چرا در آن جلسه صراحتا بر
قبول این مسئله تاکید کرده و در فرصت مناسب از زمان واگذاری تا

کنون نسبت به انجام این تعهد اقدام نکرده است؟
آیا اگر مدیر عامل باشگاه در جلسه واگذاری از قبول این شرط
امتناع می کرد آیا باز تیم به وی واگذار می شد و اعضا به تصاحب
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تیم توسط آبی پوشان پایتخت رضایت می دادند؟چرا اعضای شورای شهر
قبل از تصمیم گیری در ارتباط باموافقت با اخذ سفته به جای تضمین
بانگی از کسانی که در جلسه واگذاری به تیم داری آبی پوشان رای
مثبت داده بودند نظر خواهی نکردند و خود بریدند و دوختند ؟آیا
دعوت از برخی ها برای حضور در جلسه واگذاری به قصد سرپوش گذاشتن
بر روی برخی از اعمال و حرکات و انداختن توپ به میدان دیگران
نبوده است؟تیم شهرداری سرمایه فوتبال اردبیل بود و شورائیان عزیز
که مدعی هستند در همه حال به فکر مردم و جوانان هستند چرا چوب
حراج به یکی از سرمایه های استان را به این آسانی زدند و آنگاه
تبلیغ کردند که تصمیم گیری در واگذاری را به ورزش و جوانان محول
کرده بودند؟ اگر چنین بود آیا در بحث تصمیم گیری مبنی بر اخذ
سفته به جای تضمین بانگی از اداره کل ورزش و جوانان نظر خواهی شد
؟سپردن تضمین بانگی یکی از مهمترین شروط واگذاری تیم به آبی
پوشان بود. چرا شورای شهر در یک جلسه و با عجله هر چه تمامتر
نسبت به خلاصی مدیر عامل آبی پوشان و دوستانشان از این امر مهم
رای مثبت دادند؟ اگر قرار است که شورا در این موارد خود تصمیم
بگیرد پس چرا جمعی از پیشکسوتان و فوتبالی های شهر را به جلسه
دعوت کردند و منت بر گردن آنها گذاشتند و در مصاحبه ها و
گفتگوهای مختلف مدعی شدند که شورا کلیات امر را تصویب کرده و این
بار به راحتی وارد معرکه شدند و شرطی را که آنها مشخص کرده بودند
زیر پا گذاشتند؟آیا این کار شورا و آنهایی که این خواب را برای
فوتبال اردبیل دیده اند کاری منطقی و قابل قبول با آینده ای روشن

برای فوتبال اردبیل می تواند باشد؟
گویا کسانی که برای تصاحب تیم شهرداری مصمم بوده اند گام دوم را
نیز با موفقیت برداشتند ولی مطمئنا در ادامه با موانع قابل ذکر
مواجه خواهند شد چرا که دیگر نمی توانند خواستار لغو و نادیده
گرفتن شروط باقیمانده شوند و در فکر انتقال و یا فروش تیم

برآیند.
اگر یکی از شروط در ارتباط با واگذاری محقق نگردد خود به خود بحث
واگذاری منتفی است و حالا که حضرات در شورا به فوتبال دلسوزند و
مصمم برای ساماندهی آن و در کمترین زمان برای موارد درخواستی
جلسه برپا می کنند و تصمیم می گیرند چه بهتر این بار جلسه را

برای بازگرداندن موقعیت تیم شهرداری برپا کنند .
با انتشار این نوشته برخی ها راه نیفتند و ما را متهم به تضعیف
روحیـه تیـم در کـوران مسابقـات نکننـد و دوسـتان و یـاران و هـم
پیمانانشان را برای زهر چشم گرفتن از ما مامور ننمایند.. قصد ما
دفاع از حریم تیم و ممانعت از سوء استفاده است. من اگر توان



نوشتن نداشته باشم نباید مدعی شوم و اگر قادر به ادای تعهدات
نباشم لازم نیست تعهدی برای خود ایجاد کنم که نتوانم از عهده اش

برآیم.
نویسنده این سطور از جمله افرادی بوده که در آخرین جلسه واگذاری
حضور داشته و به شرط تحقق همه شروط با واگذاری موافق بوده است
حال با این وضعیت و مقدمه ای که چیده شده به دلیل عدم تحقق یکی
از شروط رای خود را پس می گیرد و امید است آنهایی که در ارتباط
با مواردی مهارت،آشنایی و تجربه و آگاهی نداشته باشند اظهار نظر
نکنند و کار را به اهلش واگذار بکنند. در این رابطه باز هم حرف

هایی برای گفتن خواهیم داشت.
 


